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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Szili Katalin asszon y
Az Országgyűlés elnöke

Írásbeli kérdés

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . §-a (2) bekezdése alapján „Mit kívánnak tenni a nagy mennyiségű olasz import
bor visszafordítása érdekében tenni, amely tönkreteszi a magyar asztali bor piacot?” címmel
írásbeli kérdést kívánok feltenni Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr !

A 90-es években virágzó borhamisítás bizonyos mértékű visszaszorítása a borok előállításának
ellenőrzése, illetve a hamis termékek kisz űrése azt a reményt keltette a sz őlészetben, borászatban ,
hogy jelentősen növekedhet a megfelel ő minőségű és eredetű borok piaca . Magyarországon nagyjábó l
annyi borfelesleg termelődik, amennyi hamis bor forgalomba kerül . A piaci viszonyok
rendeződésében való remény azonban hiú ábrándnak bizonyult, az utóbbi id őben egy váratlan
konkurens jelent meg, - mondhatjuk elözönlötte az országot - a hitvány minőségű , bizonytalan
eredetű olasz bor . Tartálykocsikkal szállítják ezt a terméket fő leg azokhoz a feldolgozókhoz, aki k
korábban a borhamisításban is érdekeltek voltak . Az így beözönlő áru azonban — mivel azt fillérekért
tudják értékesíteni — gyakorlatilag lehetetlenné teszi a megfelelő minőségű magyar asztali borok
eladását .

Kérdezem Miniszter Urat :

n Mit kívánnak tenni a nagy mennyiségű olasz import bor visszafordítása érdekében tenni ,
amely tönkreteszi a magyar asztali bor piacot ?

Várom válaszát.

Budapest, 2008 . december 19 .

Font Sándor
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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